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ROMÁNIA 

HARGITA MEGYE 

GYERGYÓÚJFALU KÖZSÉG HELYI TANÁCSA 

 

Ikt. Szám: 3613/2024 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 Jelen jegyzőkönyv a 2024. november 15-én 19:00 órai kezdettel tartott, 

rendkívüli tanácsülés alkalmával került felvételre.  

Az üléselnök megállapította, hogy a Helyi Tanács összehívása a Közigazgatási 

Törvénykönyvről szóló, 2019/57-es Sürgősségi Kormányrendelet 133-as, 134-es, 135-

ös, 155-ös és 196-os cikkelyének előírásai szerint, a 2024/234-es számú Polgármesteri 

rendelkezés értelmében került összehívásra, határozatképes. 

Az ülésen a következő tanácsosok vesznek részt: 

1. Baricz István 

2. Bálint Attila 

3. Birton Szabolcs 

4. Czirják Hunor 

5. Deák Barna 

6. Kovács Attila 

7. Kovács Levente 

8. Mihálydeák Ervin 

9. Nagy Ervin 

10. Sajgó Rita 

11. Salamon Csaba 

12. Sólyom László  

13. Szabó Ágoston-Attila 

14. Tatár Győző 

 

A gyűlésről igazoltan hiányzik Marthy Barna tanácsos úr. 

A gyűlésen jelen van Egyed József polgármester és Kovács Ileana-Éva, a község 

jegyzője.  

A tanácsülés teljes egészében hangfelvételre kerül. A gyűlés magyar nyelven 

zajlik.  

Az üléselnök, Bálint Attila tanácsos úr, miután megállapította, hogy a 

tanácsülést az 57/2019, a Közigazgatási Törvénykönyvről szóló Sürgősségi 
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Kormányrendelet előírásoknak megfelelően hívták össze, üdvözli a jelenlévőket és 

megnyitja Gyergyóújfalu Község Tanácsának rendkívüli ülését. 

 

Az írásos meghívó alapján ismerteti a tárgyalandó három napirendi pontot: 

1. 74/2024. számú Határozattervezet a „Digitális megoldások a digitális 

közösségek számára a Hargita megyei Gyergyóalfalu és Gyergyóújfalu 

Önkormányzatok közötti partnerség keretében” című projekt 

benyújtásának, a projekthez kapcsolódó kiadásoknak és a Hargita megyei 

Gyergyóalfalu és Gyergyóújfalu Önkormányzatok közötti partnerségi 

megállapodás megkötésének jóváhagyásáról 

2. 73/2024. számú Határozattervezet az AMT – EMSZ listán megválasztott 

Tatár Győző helyi tanácsos lemondásának megállapításáról és 

mandátumának megüresedetté nyilvánításáról 

3. 72/2024. számú Határozattervezet a Gyergyóújfalu Község Önkormányzata 

képviselőinek a gyergyóújfalvi „Elekes Vencel” Iskola igazgatótanácsába 

és a gyergyóújfalvi „Elekes Vencel” Iskolában folyó oktatás értékelésével 

és minőségbiztosításával foglalkozó bizottságba történő kinevezéséről 

 

Bálint Attila üléselnök megkérdezi a jelenlevőket, hogy valakinek kérdése, 

észrevétele van-e a napirendi pontokkal kapcsolatban. Nincs. Szavazásra bocsátja a 

napirendi pontokat, 14 igen szavazattal a tanács megszavazza, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül. 

Az ülés folytatódik a napirendi pontok tárgyalásával. 

1. 74/2024. számú Határozattervezet a „Digitális megoldások a digitális 

közösségek számára a Hargita megyei Gyergyóalfalu és Gyergyóújfalu 

Önkormányzatok közötti partnerség keretében” című projekt 

benyújtásának, a projekthez kapcsolódó kiadásoknak és a Hargita megyei 

Gyergyóalfalu és Gyergyóújfalu Önkormányzatok közötti partnerségi 

megállapodás megkötésének jóváhagyásáról 

Kovács Ileana-Éva: A pályázatot bemutattuk, a Gazdasági szakbizottság 

véleményezésére lesz szükség. 

Czirják Hunor: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Bálint Attila: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 
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2. 73/2024. számú Határozattervezet az AMT – EMSZ listán megválasztott 

Tatár Győző helyi tanácsos lemondásának megállapításáról és 

mandátumának megüresedetté nyilvánításáról 

Kovács Ileana-Éva: Tatár Győző tanácsos úr benyújtotta a lemondását, törvény 

szerint előterjesztettük Határozattervezetként, a Tanács tudomásul kell vegye a 

lemondást, utána következik a soron következő tanácsos mandátumának elfogadása. 

Sólyom László: Miért mondd le? 

Tatár Győző: Édesapám adminisztrátor a Fortat-House KFT vállalkozásnál, azt nem 

tudtuk, hogy mivel első rangú rokon, így az Önkormányzat nem köthet a céggel 

szerződést semmi féle formában és nem jelentkezhet licitre sem. A helyembe egy 

másik tekerőpataki személy fog kerülni a tanácsba, vagy a soron következő 

tanácsos?  

Kovács Ileana-Éva: Törvény szerint a listában a soron következő tanácsos fog 

bekerülni. 

Bálint Attila: Megkérem az összes szakbizottságot véleményezzék a 

határozattervezetet. 

Czirják Hunor: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Deák Barna: A Munkaügyi szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Szabó Ágoston-Attila: A Szocio-kulturális szakbizottság is elfogadta a 

határozattervezetet. 

Mihálydeák Ervin: A Mezőgazdasági szakbizottság is elfogadta a 

határozattervezetet.    

Bálint Attila: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem a Testületet 

szavazzanak, ki ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? 

A Helyi Tanács 14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

  

3. 72/2024. számú Határozattervezet a Gyergyóújfalu Község Önkormányzata 

képviselőinek a gyergyóújfalvi „Elekes Vencel” Iskola igazgatótanácsába 

és a gyergyóújfalvi „Elekes Vencel” Iskolában folyó oktatás értékelésével 

és minőségbiztosításával foglalkozó bizottságba történő kinevezéséről 

Kovács Ileana-Éva: Az iskola igazgatósága kérte kinevezni a Tanácsnak a 

képviselőjét az igazgatótanácsba is és a minőségbiztosítási bizottságba is, a gyűlés 

előtti javaslatok szerint Baricz István tanácsos úr és Sólyom László tanácsos úr 

vannak javasolva az igazgatótanácsba és Deák Barna tanácsos úr van javasolva a 

minőségbiztosítási bizottságba.  

Bálint Attila: Szükség van a Szocio-kulturális szakbizottság véleményezésére.  
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Szabó Ágoston-Attila: A Szocio-kulturális szakbizottság elfogadta a 

határozattervezetet. 

Bálint Attila: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

Amennyiben nincs több napirendi pont, az ülést ezennel berekesztem.  

 

 

 

 

      Ülésvezető elnök                   Jegyző 

                    Bálint Attila                                   Kovács Ileana-Éva 


